
Ünnepi kiállítás 
Dokumentumok 1956 cím
mel kiállítás nyílt Hetényi 
József helytörténész gyűjte
ményéből a Kemenesaljái 
Művelődési Központban. A 
tárlat november 16-áig láto
gatható. 

Környezetünk 
védelmében 

Celldömölk önkormányzata 
pályázatot hirdetett a város kör
nyezetvédelmi programjának el
készítésére, amelyet a székesfehér
vári székhelyű Progresszió Mér
nöki Szolgáltató Bt. nyert meg. A 
pályázatról a bt. tagjáva), a cell
dömölki s zármazású Kaleta 
Jánosné környezetvédő' szakmér
nökkel beszélgettünk. 

- Nagy ö r ö m ö m r e szolgál t , 
hogy a szülővárosom által kiírt 
pályázatot a mi cégünk nyerte el, 
márcsak azért is, mert sok isme
rősöm van a városban, itt élnek a 
szüleim, magam pedig a Berzse
nyi gimnáziumban érettségiztem 
annak idején. 

- Mit tartalmaz a város környe
zetvédelmi programja? 

- A program, mint maga a kör
nyezetvédelem, rendkívül szer
teágazó. Jelenleg a vizsgálódás 
időszakában vagyunk, de azt már 
elöljáróban elmondhatom, hogy 
Ce l ldömölk kö rnyeze tvéde lmi 
szempontból egy nyugodt város. 
I t t nem voltak környezetvédelmi 
katasztrófák (reméljük, nem is 
lesznek - a szerk.), nincsenek nagy 
ipari ü z e m e k ( remél jük , majd 
lesznek - ismét a szerk.), közel 

(Folytatás a 2. oldalon) 
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Múltat idéztek a volt gimisek 

Találka-show 

Kovácsné Tóth Márta, Kustos Evelin és Dobány Lajos Fotó: Völgyi L . 

Humoros ötletek, emlékeket idéző'talányok, mókázó felnó'ttek a szín
padon, akárcsak a diákcsínyek korában. Október 13-án tanulóéveiket 
idézték a Kemenesaljái Művelődési Központban az egymással rande
vúzó osztályok Kovácsné Tóth Márta evangélikus lelkész és Dobány 
Lajos NB l-es labdarúgó vezetésével. 

A tavaszi e l ső j á t ékos ve t é lkedő után ismét szórakozta tó műsor t 
szervezett a K M K és az intézmény igazgatója, Pálné Horváth Má
ria. Az osztálytalálkozó a Berzsenyi Dánie l Gimnázium végzős osz
tályait hozta össze nemes ve té lkedésre . A já tékban részt vevó' kö
zösségeket , az iskola egykori és jelenlegi tanára i t , diákjait és a 
nézőközönsége t Benkó' Péter g imnáziumi t anu ló , a Soltis Lajos 
Színház tagja köszön tö t t e Ady Endre Ü z e n e t egykori iskolámba 
című versével . 

(Folytatás a 2. oldalon) 

Jánosházi 
ünnep 

Tízéves jubileumát ünnepel te a 
napokban a jánosházi zeneisko
la. Bár a zeneoktatás má r 1986-
ban megkezdó'dött a nagyközség
ben, az önálló zeneiskolai képzés 
1991-re datálódik. Az iskolának 
jelenleg százkettó' növendéke van, 
akikkel hét zenepedagógus fog
lalkozik. 

A háromnapos ünnepségsoro
zat megnyitóján dr. Gömbös Fe
renc polgármester mondott ün-

(Folytatás a 2. oldalon) 

Szüret 
Vönöckön 

VönöckÖn ké tévente rendez
nek szüret i felvonulást, s most 
volt az ideje, hogy ismét együtt 
vigadjon a falu apraja-nagyja. A 
menet Kemenesszentmártonban 
indult, s végigjárta a te lepülés 
utcáit, vidámságot idézve maga 
körül mindenfelé. Vönöckre át
érve szintén végigjárták az utcá
kat, egymás után tűntek fel a szí
nes csoportok, a feldíszített fo
gatok, a lovasok vidáman, frissen, 
jó hangulatban. 

(Folytatás a 2. oldalon) 

Ének és irodalom 
Énekelt történelem címmel rendhagyó iro

d a l o m ó r á r a várják a gye rmekha l lga tóka t 
október 25-én (csütör tökön) dé lu tán négy 
órára a Kresznerics Ferenc Könyvtárba, a Ke
menesaljái Berzsenyi Asztaltársaság ifjúsági 
csoportjának összejövetelére. Joós Tamás ének
mondó históriás énekeket, balladákat és nép
dalokat ad elő gitár- és tekerőlant kísérettel. 

A magyar bajnokság ezüstérmesei 

Színházi előadások 
Két előadás lesz október 26-án a Keme

nesaljái Művelődési Központban. A Teát
rum diákbérlet-sorozatban délután három 
órakor Bornemissza Péter Magyar Elektra 
című darabját adja elő a Soltis Lajos Szín
ház. Hét órakor a bérletes és páholyos elő
adások e l ső darab jaként a Cyrano című 
musicalt láthatja a közönség. 

O k t ó b e r 6-án a cel ldömölki Rocky-Dilly 
Rock and Rol l Club tagjai Hévízen, az ak
robatikus rock and ro l l magyar bajnoksá
gon vettek részt. Children, azaz a tíz év alatti 
k ö l y ö k k a t e g ó r i á b a n Németh Gergó' é s 
Stubán Dalma huszonnégy párost megelőz
ve 2. helyezést ér t el. Gergőnek és Dalmá
nak sikerül t a celli pá rosok közül először 
d o b o g ó r a á l ln i a magyar b a j n o k s á g o n . 
Nemcsak a d o b o g ó r a k e r ü l é s miat t , ha
nem azért is k i eme lkedő a hévízi versenyen 
való részvétel , mert ez dupla pon té r t ékű
nek számít, vagyis az itt és ehhez hasonló 
m e g m é r e t t e t é s e k e n e lé r tek a lapján lehet 
nemzetközi , illetve világversenyeken indul
ni. A klub tagjai má r a november 3-ai Sár-
vár-Kemélyép Kupára készülnek, ahol nem
csak versenyzőként , hanem szervezőként is 
k ö z r e m ű k ö d n e k . 

Fonyó R. 2 
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(Folytatás az 1. oldalról) 
nepi beszédet, aki annak idején 
maga is átélte a zenélés örömét, 
majd Pó'czéné Fiszter Anna, a ze
neiskola igazgatója köszöntötte az 
intézmény kamara termét zsúfo
lásig megtöltő'közönséget. Remé
nyét fejezte k i , hogy munkájuk 
eredményeként a zene beköltö
zött a jánosházi családok ottho
nába, rendezvényeik sok szép él
ményt adtak és adnak a jövőben 
is az itt é lő embereknek. Ezután 
Kovács Ottó, a Jánosháza Zene
iskolásaiért Alapítvány kuratóri
umának elnöke kitüntetést adott 
át az igazgatónőnek. 

Az ünnepélyes megnyitó han
gulatát a zeneiskola növendékei
nek műsora varázsolta igazán ün

nepélyessé, melynek során a kö
zönség megcsodá lha t t a többek 
között a hajdani tanítvány, Mol

nár Viola - jelenleg a Baseli Ze
n e a k a d é m i a n ö v e n d é k e - e lő 
adását is. 

A szü le tésnap a l k a l m á b ó l a 
cel ldömölki Á d á m J e n ő Zene
iskola és Művészeti Alapiskola 
növendéke inek , Illés Erika szob
rászművész tanítványainak alko
tásaiból nyílt képzőművészeti k i 
állítás, amelyet Süle Ferenc, az 
iskola igazgatója ajánlott a kö
zönség figyelmébe. 

Az ünnepségsorozat második 
napján zenei vetélkedőt szervez
tek a kicsiknek és nagyoknak, 
majd a zeneiskola régi és jelenlegi 
növendékei adtak közös műsort, 
este pedig a szülők közössége és a 
Jánosháza Zeneiskolásaiért Ala
pítvány közös szervezésében j u 
bileumi bálon szórakozhat tak a 
vendégek. A hétfői zenei napon 
szakmai előadásokat, és bemuta
tó foglalkozásokat tartottak a szü
lők és a zeneiskola pedagógusai 
számára. Völgyi L . 

Környezetünk védelmében 
(Folytatás az 1. oldalról) 
százszázalékosan megoldott a vá
rosban a szennyvízelvezetés és 
-tisztítás, jónak ítélhető a telepü
lési szilárd hulladékok kezelése is. 
A városon nem vezet át nagy for
galmú közút, amely nagyobb mér
tékben szennyezné a város leve
gőjét. Azt is mondhatnám, hogy 
Ce l ldömölk környeze tvéde lmi 
s z e m p o n t b ó l szinte i r igylésre 
méltó helyzetben van. 

- Hol tartanak most a munká
ban? 

- Mint említettem, a felmérési 
szakasznál tartunk. A légszennye
zettséget jelenleg a Széchenyi ut
cában mértük, forgalomszámlá
lást is végeztünk ugyanott. Köszö
nöm a Szent Benedek és a Gáyer 
iskola részvételét. Ezenkívül a víz
folyások - Cinca, Kódó, Marcal -
vízminőségét vizsgáljuk. Termé
szetesen ezek kiragadott példák. 
Méréseink és vizsgálódásaink en
nél jóval sokrétűbbek. Ide tarto
zik a talaj állapotától a környeze
ti nevelés és oktatás kérdéséig sok 
minden. 

- Milyenek az eddigi konkrét 
eredmények? 

- Ezekről még nem tudok be
számolni, mert a mérések feldol
gozása ezután következik. Lénye
gében ezek b i r tokában tudjuk 
meghatározni a város környezet
védelmi a laphelyzetét . Amikor 
mindennek a b i r t o k á b a n va
gyunk, akkor tudjuk megjelölni 
Celldömölk további környezetvé
delmi feladatait, megadni a város 
kö rnyeze tvéde lmi p rogramjá t . 
Szeretném még elmondani, hogy 
a műszaki osztályon olyan remek 

munkatársakra találtam, akikkel 
öröm együtt dolgozni, s ez nagy
ban könnyíti a munkánkat . 

- Ön említette, hogy nálunk nin
csenek nagy ipari üzemek, amelyek 
szennyeznék a környezetet. Ez po
zitív környezetvédelmi szempontból, 
ugyanakkor problémát jelent az 
emberek elhelyezkedésében... 

- Ezzel kapcsolatban azt fog
juk javasolni az önkormányzat 
nak, hogy az i p a r t e l e p í t é s n é l 
olyan ü z e m e k e t r é sze s í t s enek 
előnyben, amelyek nem szennye
zik a környezetet, no de nem aka
rok a dolgok elébe vágni. 

- Az eredményekre és a további 
tennivalók ismertetésére a későbbi
ek során visszatérünk. 

Völgyi László 

Találka-show 
(Folytatás az 1. oldalról) 

Az est műsorvezetője, a rendezvény háziasszonya Kustos Evelin 
volt, aki először a két főszereplő vendéget , a csapatkapi tányokat 
mutatta be. Kovácsné Tóth Mártáról megtudhattuk, bár ösztöndíjas
ként, konferenciák résztvevőjeként bejárja a világot, azért mindig a 
kis vasi faluba, Vönöckre tér haza. Dobány Lajos klubcsapatokkal és 
a magyar válogatott színeiben focizott éveken át itthon és külföldön, 
jelenleg is aktív labdarúgóként játszik egy osztrák csapatban. Persze 
nemcsak az volt a közös a két vendégben, hogy a celli gimiben végez
tek, és szeretnek utazni, hanem az is, hogy kedves tagjai voltak egy-
egy igazán remek közösségnek. 

Az 1973-ban végzett IV.a és az 1981-ben érettségizett IV.b közötti 
vetélkedés nemcsak a játékosok számára volt izgalmas. A közönség is 
azért drukkolt, hogy a „diákoknak" eszükbe jussanak a képletek, a 
villámkérdések válaszai, ügyesek legyenek labdapasszolásban, és fel
ismerjék a dallamokat. (A műsor ki tűnő fellépői voltak a Pápai Musi
cal Stúdió tagjai.) Feledhetetlen pillanatok maradnak a „táncjelene
tek" (Ipsics Péter és Ipsicsné Nagy Erzsébet segítségével), illetve a 
diáknapi előadások. A játékos megméret te tés igazságos döntet len
nel ért véget. Tulok G. 

Vidám szüretünnep Vönöckön 
(Folytatás az 1. oldalról) 

A ku l tú ro t thon udvarán már 
fortyogott a finom birka- és vad
pörkölt a kondérokban, amelyet 
az iskola szülői munkaközössége 
ajánlott fel és főzött meg a ven
dégek részére. Közben az iskola 
kul túrcsopor t ja i készülődtek a 
m ű s o r h o z , melynek k e z d e t é t 
dobpergés és a kisbíró hangos 
hírverése jelezte. Ezután egymás 
után léptek porondra az ötletes 
jelmezekbe öltözött csoportok, és 
adtak igazi szüre t i hangulatot 
idéző műsorokat pergő egymás
utánban. A szép számú közönség 
lelkes tapssal jutalmazott minden 
egyes produkciót. 

A műsor végeztével sem ha
gyott alább a hangulat, a bográ

csoké lett a főszerep, s az ízletes 
pörköltet szaporán locsolgatták 
finom nedűvel - leginkább a fér
finépség. 

Az esti bálon a Jégkocka együt
tes zenélt, mindenki jól érezhet
te magát . 

V . L . 
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MSGKÉRD&TÜK - VÁLASZOLTÁK 
Tudja-e tartani első helyezését 

aCVSE-AntókFC? 
Marton Zoltán: Rit

kán j á r o k meccsre, 
mert én is focizom, ne
künk is sok edzésünk 
van Bobán az ifjúsági 
c s a p a t n á l . V é l e m é 
nyem szerint a celli 
csapat vá rakozáson 
felül szerepel. Én ere¬
detileg a középme
zőnybe vártam Őket, 
de most már úgy gondolom, hogy a feljutás
ra is van esélyük. Ha nem a dobogó első fo
kán végeznek, akkor is mindenképp az el
ső öt hely egyikébe várom a csapatot. Jó iga
zolásokat végeztek a szezon elején, ennek is 
köszönhetik a jó szereplést. Amennyiben fel
sőbb osztályba kerülnek, tovább kell erősíte
niük. Úgy hallottam, ehhez az anyagi forrá
sokat is meg tudják találni. 

Stubán Tibor: Minden jól megy a csapat
nál, kiválóan szerepelnek, jó igazolásokat vé
geztek. Pintér Atti la jó edző, hajtja a fiúkat. 
Ezeket sajnos nem tapasztalom, hanem úgy 
hallom, és olvasom az újságban, mivel én ke
veset járok ki a mérkőzésekre, viszont én is 
focizom a nemeskocsi ifi és felnőtt csapatok
ban. Bár messze van még a bajnokság vége, 
minden megtörténhet. Én nyolcvanszázalé

kos esélyt adok nekik, 
hogy feljebb jutnak 
egy osztállyal. Igazán 
jó meccseket, nagy 
csapatokat láthatna a 
helyi közönség, ha a 
celliek az N B I-ben 
j á t szanának . Persze 
akkor figyelni kelle
ne a vendégcsapatok 
szurkolóira is. 

László Lajos: Ná
lunk az egész család 
szurkol a celli csapat
nak, kint vagyunk a 
meccseken, és a vidé
k i m é r k ő z é s e k r e is 
elkísérjük őket . Rá
adásul személyes, jó 
kapcsolatban is va
gyok a foc i s tákka l . 
Elégedet t vagyok az 
eredménnyel, remélem, hogy továbbra is így 
folytatják, még több örömet okoznak a szép 
számú szurkolóseregnek. Ez a csapat nevet 
ad a városnak, büszkék lehetünk rájuk. Úgy 
gondolom, az első három helyezett egyike lesz 
a CVSE. Ebben a feljutás is benne van, per
sze akkor az lesz a kérdés , hogy bírja-e a 
szponzor és a város. Kívánom a csapatnak, 
hogy elérjék a céljukat. 

Gáspár Imre: Tetszik, amit a csapat pro
dukál, nekem szimpatikus a Pintér-féle haj
tás, szeretem a kemény focit. Ha időm van, 
akkor kimegyek az itthoni mérkőzésekre. Jó 
lenne, ha felkerülne az NB I-be a csapat, de 
tudomásul kell venni a körülményeket, ami a 
Tatabánya ellen is igazolódott. Az lenne az 
igazi, ha más csapatokhoz hasonlóan felju
táskor a cellieket is támogatná a minisztéri

um. Ha feljebb ke
rülne a csapat, akkor 
vé leményem szerint 
nem csak egy éve t 
töl tene ott el, hiszen 
eddig is mindig erő
síteni tudtak. Az el
lenfeleket nézve kö
rülbelül nyolcvanszá
zalékos esélyt adok a 
feljutásra. 

Kiss Miklós: Szom
bathelyi vagyok, így 
többnyire csak az új
ságokból értesülök a 
celli focisták eredmé
nyeiről. Én is focista 
voltam, a Haladásban 
játszottam, és a 70-es 
években Cel ldömöl
kön is játszottam há
rom évig. Most is k i 
járok meccsekre, úgyhogy a mostani celli csa
patot is láttam már játszani. Jó ez a csapat, 
van is esélyük arra, hogy felsőbb osztályba jus
sanak. A kérdés csak az, hogy feljutás után 
lenne-e elég pénze a városnak és a szponzor
nak fenntartani a csapatot. Jó a játékosállo
mány, ebben a kategóriában elég, a többi csa
pat között nem rossz. Pintér Att i la ráadásul 
jó ismerősöm, drukkolok nekik. 

Molnár Roland: A hazai meccsekre rend
szeresen kijárok. A csapat egészében tetszik, 
erős játékosok játszanak, jó meccseket látha
tunk. Még messze van a bajnokság vége, ezért 
tetemesebb előnyt kellene szerezni, a három 
pont kevés. Remélem, feljut a csapat, ami 
azért is jó lenne, mert akkor nagy nevű ellen
felek jönnének Cellbe. A pálya, a körülmé
nyek viszont nem olyanok, hogy megfelelné

nek az NB I-nek. Az 
idő kevés lesz a bőví
tésre, ha kiderül, hogy 
feljebb játszhat a csa
pat. Ha a szponzor bír
ja, csak akkor lehet szó 
arról, hogy NB l-es 
meccseket láthatunk 
Celldömölkön. 

Tülök G. 
Fotó: Völgyi L . 

Az ebek védelmében 
Október első napjaiban szer

vezte meg az önkormányzat vá
rosunkban az ebek szervezett ke
retek között t ö r t énő veszettség 
elleni védőol tásá t . A részvétel 
kötelező, aki nem oltatja be ku
tyáját, az ellen szabálysértési eljá
rást indítanak. 

É v e n t e 750-800 kutya kapja 
meg szervezett keretek között a 
veszettség elleni szérumot Cell
dömölkön, ami 90-95 százalékos 
részvételi arányt jelent - tudtuk 
meg Dr. Sterba Károly kerületi 
főállatorvostól. - A kutyatulajdo
nosok egy része, amikor az állat 
eléri az oltási kort, az állatorvos
nál vagy otthon beoltatja, ez az 
úgynevezett sorbanőtt ebek oltá
sa. Ilyen fo rmában 150-200 eb 
kap oltást évente. 

2001-től az állategészségügyi 
igazgatás új szabályokat léptetett 
é le tbe mind az á l la torvosokra , 
mind az á l la t ta r tókra , mind az 
önkormányzatokra nézve. 

Az állatorvosok megkapják k i 
nevezésüket, hogy mely területen 
olthatják a kutyákat, a továbbiak
ban vállalniuk kell az ezzel kap
csolatos adminisztrációt és az év
közi igazgatási eljárásokat is. 

Minden e b t a r t ó kö te l e s há 
romhónapos kort elért kutyáját 
harminc napon belül beoltatni 
veszettség ellen, hat hónap múl
va emlékezte tő oltást adatni, i l 
letve et től az oltási időpont tó l 
számítva egy éven belül újra beol
tatni az állatot. 

Az önkormányzatoknak ebka-
tasztert kell felállítaniuk, összeír

ják a kutyákat és tulajdonosai
kat. A szervezett oltás végeztével 
egyeztetnek az állatorvossal, hogy 
mely ebeket oltatták be gazdáik. 
A védőoltást nem kapott kutyák 
tulajdonosait szabálysértési eljá
rás mellett felszólítják a pótolta
tásra január 31-éig. Annak a ku
tyának, amelyik ekkor sem kapja 
meg a védőszérumot, a kerületi 
fó'állatorvos indítványára a kiir
tását rendelik el. 

A kutyáknál sokkal nagyobb 
veszélyt jelentenek a veszettség 
terjesztésében a macskák, évente 
78-80 megbetegedést regisztrál

nak országosan. Dr. Sterba Ká
roly fontosnak tartaná, hogy ezek 
az állatok is megkapják a védőol
tást. Felhívta a figyelmet arra is, 
hogy a repülőgépes immunizáci-
ónak köszönhetően a rókák már 
szinte egyáltalán nem játszanak 
szerepet a veszettség terjesztésé
ben, így a velük szemben kialakult 
szemléleten változtatni kell. 

A veszettség olyan vírusos be
tegség, mely állatról emberre ter
jed. A k i nem oltatja be kutyáját 
vagy macskáját, az nemcsak házi
állatát, de embertársait is veszé
lyezteti. Fonyó Roberta 

Felajánlás 
A Kemenesa l já i N é p t á n c é r t 

Alapítvány az adózó állampolgá
rok adójának 1 százalékából 2000. 

évben 58 ezer 988 forintot ka
pott, amely összeget az alapít
vány alapí tó ok i ra t ában meg
határozot t célnak megfelelően 
rendeltetésszerűen használt fel. 



Bemutatjuk a Soltis színház tagjait 

Mestersége címere: színész (6.) 
Névjegy: Odor József 
Született: 1969, Sárvár 
Lakhelye: Sitke 
Iskolái: Sárvár, általános isko

la; Hevesi Sándor Szakközépis
kola, húsfeldolgozó szak 

- Ha jól tudom, színészi pálya
futásod nem a színpadon kezdted. 

- Nem bizony: a színfalak mö
gött debütál tam súgóként. Arra 
azért nagyon jó volt ez az időszak, 
hogy megismerkedjem egy sor elő
adással, szinte betéve tudtam mind
egyiknek a szövegét. És persze azért 
is jó volt, mert így kerültem egyál
talán a színház közelébe. 

- Szerinted van jó és rossz súgó? 
- Hogyne. A k i jól végzi a dol

gát, az például nem téveszti össze 
a hatásszünetet egy esStleges fenn
akadás időtartamával. Pontosan 
tudja vagy érzi, mikor kell súgnia. 

- Amikor már színészként álltál 
a színpadon, előfordult, hogy súgni 
kellett neked? 

- Ritkán, de előfordult. Igaz, 
hogy akkor sem hallottam meg. 

- Ezenkívül kerültél már szorult 
helyzetbe a színpadon? 

- Két ilyen nevezetes esetem 
volt. Az egyik Pesten tör tént , a 
Szentek kútja című előadáson. Az 
e l ső felvonás s imán lement, a 
másodikban azonban annyi szö
veget „sikerült" kihagynom, hogy 
a negyven perces felvonás a felé
re csökkent. A nézőit szerencsé
re nem sok mindent vettek ebből 
észre, a partnerem viszont teljes 
mértékben alkalmazkodott az én 
m e g k u r t í t o t t s z ö v e g e m h e z . A 
másik ilyen szorult helyzetbe nem 
is olyan régen kerültem. A Tóték 
e lőadásán csak a harmadszori 
besúgás u tán ju to t t eszembe a 
szöveg. 

- Következtetés? 
- Meg kell tanulni a szöveget. 
- Nehezen memorizálod a sze

reped? 
- Nem megy könnyen. Az ott

honi magányos magolás nem iga
zán jó módszer - legalábbis ne
kem. A közös olvasópróbák, a f i 
gurák kielemzése sokat segít. Ha 

van, aki végszavazzon, az is nagy 
könnyebbség. De számomra az a 
legjobb, ha a próbákon a mozdu
latokkal együtt tanulom, rögzítem 
a szöveget. 

- A legszorultabb helyzetekről 
már beszéltünk. De melyek voltak 
pályafutásod emelkedett pilla
natai? 

- Talán az, amikor A bor című 
előadásért a legjobb férfiszínész 
díját kaptam meg. Egy fesztivá
lon s z e r e p e l t ü n k Pesten, és a 
szakmai zsűri egyenként értékel
te, vesézte ki az előadásokat. Úgy 
érez tem, ilyen aprólékossággal 

végzet t k ie lemzés u tán sok jót 
nem várhatok. Amikor a mi elő
adásunk minősítésére került sor, 
csak úgy sorjáztak az e l i smerő 
szavak. A végén pedig a legkelle
mesebb rész, az a l ak í t á somér t 
kapott díj. A másikat is egy feszti
válon kaptam, a Szentek kútja 
előadása után. Vak házaspárt ját
szottunk a partneremmel. Az ér
tékelésnél a hitelességet emelték 
k i , azt, hogy a világtalan figura 
megformálásánál mennyire össze-
szokottan j á t s z o t t u n k , meny
nyire el tudtuk hitetni a közön
séggel a vakságunkat. 

- Azért azt mondjuk el, hogy a 
színpadi társad a valóságban is a 
társad: Kovács Tímea a feleséged. 
Segíti ez a kettős kapcsolat a mun
kádat? 

- Van amikor igen, és előfor
dul, hogy nem. Nem egyszer be
széljük át otthon az egyes szerep
lők jellemét, megformálását. Ez 
jó, és tényleg segít. De amikor 
Timi „rendezet t" is engem a Ró
m e ó és Jú l iában, akkor bizony 
nem bántam volna, ha csak a szí
nészt látja bennem, és nagyobb 
súllyal esnek a latba a szavaim. 

Németh I . 

A dzsessz hatása a United együttes zenéjére 
A szüreti mulatságok egyik sztárvendége

ként lépett színpadra szombat este a United 
zenekar. A négy fiú tehetségével és zenei pro
fizmusával (közülük hárman végeztek a zene
művészeti főiskolán) lenyűgözte és ámulatba 
ejtette a helyi közönséget. Hát igen, nem min
den nap lát az ember ehhez hasonló produk
ciót, talán még a tévében sem. Barneyval, az 
együttes énekesével még a fellépés eló'tt beszél
gettünk, 

- Megjelent „A Nap felé" címmel az új albu
motok. Az „Elsőhöz" képest változtaitatok-e va
lamin? 

- A legjelentősebb változást talán az hoz
ta, hogy már a dalok felvételénél is inkább az 
élőzenét részesítettük előnyben, és a számí
tógépes megoldásokat inkább hát térbe szo
r í tot tuk. A szövegvilágot tekintve dalaink 
mélyebbek, érzelmesebbek lettek. 

- Ez alatt pontosan mit értesz? 
- Például sokszor e lőkerül az önkifeje

zés ké rdése . A média inkább a szerelmes 
nótákat kedveli, ez alapján azonban szerin
tem könnyen be lehet skatulyázni egy zene
kart. Az ismerheti csak meg igazán a United 
gondolatvi lágát , aki az egész lemezt meg
hallgatja. 

- Az utolsó két slágeretekben fontos szerepe 
volt a Napnak. Napfüggők lennétek? 

- Nem. A Nap számunkra egy szimbólum, 
az erőt, az energiát, a meleget és a szeretetet 
jelképezi, vagyis mindazt, amit át akarunk adni 
a közönségnek. 

- Hárman végeztetek a zeneművészeti főisko
la dzsessz szakán. Sőt, te nemrég egy dzsessz ének
versenyen második helyezett lettél. 

- Mindannyian szoros kapcsolatban állunk 
a dzsesszel, igazából sokszor ez a műfaj imp
rovizálja a zenekart is. A m i a főiskolát illeti: 
Gergó' dzsesszgitár, Áron dzsesszzongora, jó
magam pedig dzsesszének szakon diplomáz
tam. Jelenleg pedig a Dr. Lauschman Gyula 
Jazz Szakképző Iskolában tanítok éneket. A 
hároméves képzésre érettségi után várjuk a 
fiatalokat. A dzsessz énekversenyen azért in
dultam, hogy megmutathassam a másik ol 
dalamat is. Igaz, egy popzenekar énekeseként 
váltam ismertté, de a dzsessz ugyanolyan fon
tos része maradt életemnek. 

- Előfordulhat, hogy a United áttér a dzsessz 
műfajára? 

- Nem valószínű, ugyanis egy absztrakt 
műfajról van szó, amit csak kevesen értenek. 
A célunk pedig inkább az, hogy szórakoztas
sunk, az emberek jól érezzék magukat. Annyi 
rossz dolog van az életben, szeretnénk, ha a 
koncertjeinken felszabadultan tombolna min
denki. 

- A Vénusz áprilisban bejelentette, hogy ez
után csak élőkoncerten lép fel. Esetleg követitek 
a példát? 

- Ezt azért nem vállaljuk, mert így keve
sebb helyre tudnánk eljutni. Ahhoz pedig, 
hogy turnékat szervezzünk, rengeteg fellépés
re lenne szükség. Úgy érezzük, hogy egy fél 
playback előadáson is ugyanúgy improvizál
hatunk, és megmutathatjuk, mit tudunk. Per-

sze mi is szívesebben megyünk élőkoncertre, 
de az akaratunkat senkire se fogjuk ráeről¬
tetni. 

- Terveztek-e újabb lemezt? 
- Igen, már elkezdtünk dolgozni a harma

dik albumon, ez valószínűleg áprilisban kerül 
a lemezboltokba. Talán egy-két újabb megle
petéssel is eló'állunk. De csitt! 

Tömböly A. 

Apróhirdetés 
• Fiat Uno 1,3-as, 1985-ös, 2002-ig érvényes 

műszakival eladó. Érd.: 95/420-771 este, i l l . 
06/20/311-1517. Ugyanitt garázs kiadó a gim
názium mögött i garázssoron a Zalka Máté 
utcában. 

• Megkímélt ál lapotban lévő, régi típusú 
szekrénysor, szobabútor eladó. Érdeklődni a 
95/421-223-as telefonszámon lehet. 

• 230 l-es Zanussi fagyasztószekrény újsze
rű állapotban kedvezményesen eladó. Érdek
lődni: 95/423-563. 

• Mitsubishi Colt 1,2-es, 1987-es, fehér, 3 
ajtós, műszakival, zöldkártyával , megkímél t 
á l lapotban reális á ron e l adó . É rdek lődn i : 
06/30/262-7028. 

• Trabant Combi friss műszakival eladó. 
Érd.: Sebesi Sándor Sitke, Vadkert u. 16. Tel.: 
95/442-127, ü t 06/70/313-9170. Ugyanitt Re
nault Fuego eladó. 

• Járókerekes kapálógéppel vontatható házi 
készítésű utánfutó eladó. Érd.: 95/420-886. 
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Szőlész-borász Klub létrehozását tervezi a hegyközség 
A Sághegy-Kissomlyói Hegyközség 2001. október 9-én tartotta so

ros választmányi gyűlését, ahol a szőlőtermelőket érintő' részletekről 
kérdeztük Somogyi Lajos hegybírót. 

Somogyi Lajos elmondta: a szombathelyi vámhivatal megkereste a 
hegyközséget azért, hogy megtudja, mennyi bejelentésre kötelezett gazda 
rendelkezik a jövedéki törvényben meghatározott 1500 négyzetméter 
feletti szőlőterülettel. A hegyközség a kért adatokat a Hegyközségi 
törvényre hivatkozva nem adta ki , de a vámhivatal tájékoztatása szerint 
mindösszesen öt szőlőtermelő és harminckilenc egyszerűsített bor 
adóraktárosi engedélyért folyamodtak a hivatalhoz. A hegyközség üzem
nagyság statisztikája szerint 234 azoknak a száma, akik 1500 négyzet
métert meghaladó területen művelnek szőlőt. A hegybíró véleménye 
szerint ezeknek a termelőknek nem kellene megvárniuk azt, amíg a 
vámhivatal valamilyen törvény alapján megszerzi az adatokat (pl. föld
hivatali nyilvántartás), és kiveti a jövedéki törvénysértéssel kapcsolatos 
bírságokat. Lehetőség van még illeték lerovása mellett az egyszerűsített 
bor adóraktári engedély vagy a szőlőtermelői vámhatósági nyilvántar
tási szám beszerzésére a szombathelyi vámhivatalnál. 

A hegybíró elmondta, hogy a választmány tagjaival közösen meg
tartott határszemlék eredményeképpen a hegyközség felszólítja a mű-

Parkolósávot 
létesítettek 

A Korona-sarok beépítése mi
att megszaporodtak a városban 
a parkolási gondok. Ezek enyhí
tésére a közelmúltban a Széche
nyi utca központi részének kiszé
lesítésével parkolási helyeket ala
kítottak k i . 

V. L . 

velési kötelezettségüket nem teljesítő gazdákat a Földtörvény, a Hegy
községi és a Bortörvényekben előírt művelési kötelezettség betartá
sára. Amennyiben a tavaszi határszemléig a már egyszer felszólított 
hegyközségi tagok nem kezdik meg a művelést, illetve ültetvényüket 
nem kezelik, abban az esetben a hegybírónak a választmány határoza
ta alapján kötelessége rendtartási bírságot - mely 50 ezer forintig 
terjedhet - kiszabni, és ezt a bírságot ismételten addig alkalmazni, 
amíg a terület művelése nem megoldott. Mivel a hegyközség tagjai 
adatszolgáltatási kötelezettségüknek ritkán tesznek eleget, ezért a 
névjegyzékben nyilvántartott adatok nem lehetnek naprakészek. A 
vezetőség kérése, hogy a területtel kapcsolatos bármilyen változást a 
tagok a hegyközség felé jelezzék. 

Felmerült, hogy a téli hónapokban szervezzenek ismeretterjesztő' 
előadásokat a szőlő' és a bor témakörében. Klubszerű foglalkozásokat 
terveznek, a Szőlész-borász Klub létrehozásához a művelődési ház se
gítségét kérik. Miután a hegyközség illetékességi területe a Ság hegy és 
a Kissomlyó, ezért a választmány úgy döntött, hogy az évet záró köz
gyűlést megelőzően hegyközségi napot szervez a Kissomlyó térségé
ben, hogy az ottani gondokról első kézből értesüljenek a hegyközség 
vezetői és a nyílt napra meghívott önkormányzati tisztségviselők. 

Az ö n k o r m á n y z a t o k k a l való 
kapcsolattartás érdekében meg
keressük a hegyközség illetékes
ségi te rü le tén lévő önkormány
zatokat, hogy egyeztessük a ter
mőhellyel kapcsolatos szakmai 
és közigazgatási feladatokat. A 
városi Önkormányzat és a hegy
község vezetése közötti kapcso
lat harmonikusnak mondható , a 
választmány azon dolgozik, hogy 
ez e lmondható lehessen a hegy
község és a többi önkormányzat 
viszonyáról is - fejezte be nyilat
kozatát Somogyi Lajos hegybíró. 

Káldos Gyula 

A megyei közgyűlés kemenesaljai kitüntetettjei 
Egy évtizede sportvezető 

Régi adósságunkat egyenlítjük 
ki, amikor Fehér Lászlóról, a 
CVSE ügyvezető' elnökéről, mint 
megyei kitüntetettről szólunk. Fe
hér László még március 15-én vet
te át a Vas Megyei Önkormányza
ta Szolgálatáért Sport Tagozata 
elismerést Markó Pétertől, a me
gyei közgyűlés elnökétől. 

A most 43 éves Fehér László 
sokáig a Keriparban dolgozott 
mint normatechnológus , s csak 
1990-es tragikus balesete u t á n -
amikor kisfiával m a g á r a ma
radt - váltott, és kezdett testne
velő tanárként dolgozni a Gáyer 
iskolában. 2000 szeptembere óta 
a Berzsenyi ÁMK testnevelő ta
nára. 

Spor to ló i útja enné l sokkal 
hosszabb múl t ra tekint vissza. 
1970-ben kezdett el pingpongoz
ni, Celldömölkön játszott 1978-
!g, majd Szombathely, azu tán 

Ajka, végül Ausztria következett, 
ahol hét éven át nemcsak játszott, 
hanem utánpót lás-neveléssel is 
foglalkozott. 

Sportvezetőként 1991-ben de
bütált, mint a CVSE asztalitenisz 
szakosztályának vezetője. Aktív 
spo r tveze tőkén t 1995 elején a 
város képviselő- tes tület i tagja
ként a CVMSE-ből CVSE-vé ala
kuló sportegyesület megbízot t , 
majd megválasztott ügyvezető el
nöke lett. A labdarúgók akkor a 
megyei I . osztályban gyengélked
tek, a férfi kézilabdázók éppen 
kiestek az NB H-ból (aztán mégis 
maradhattak), a nó'i kéz iseke t 
akkor szervezték újra, és indul
tak el a megyei bajnokságban, az 
asztaliteniszezők pedig az NB I I I -
ban szerepeltek. 

Az új e lnök vezetésével lázas 
szervezőmunka kezdődöt t . Sür
gősen külső t ámoga tóka t kellett 
keresni a csapatok m e l l é , ha 

e lőbbre akartak lépni. Márpe 
dig akartak. így került szponzor
k é n t a l a b d a r ú g ó k h o z A n t ó k 
Z o l t á n , a k é z i l a b d á z ó k h o z a 
Jubcell és a Cellkolor, apingpon-
gozókhoz pedig a MÁVEPCELL. 
Labdarúgóink azóta NB I/B-sek 
lettek, kézilabdázóink az NB I I . 
é lvonalához tartoznak, az asz
taliteniszezők pedig az NB I /B-
ben, illetve az NB II-ben szere
pelnek. 

Mint sportvezető 1997-tól há
rom válogatott asztalitenisz mér
kőzést hozott az újonnan épült 
alsósági tornacsarnokba. Ez év 
elején pedig a Magyar Asztalite
nisz Szövetség e lnökségébe vá
lasztották. Most újabb nagy fel
adat előtt áll: meg kell szerveznie 
és le kell vezényelnie a labdarú
gópálya rekonstrukcióját. 

B á n a t a , hogy az u t á n p ó t l á s -
nevelésre nem tudnak e legendő 
pénzt fordí tani . Szponzorokra 
volna szükség, de a fiatal korcso
portok mel lé n e h é z p a t r ó n u s t 
szerezni. 

Fehér László azt mondja, hogy 
a ki tüntetést ugyan ő kapta, de 
jelképesen mindazoké, akik mel
léálltak a szervezésben és a sport 
anyagi támogatásában is. Abban 
bízik, hogy a szakosztályok jelen
legi szereplése nem lesz tiszavi
rág életű, és az ifjúsági csapatok 
mellé is találnak majd megfelelő 
anyagi támogatást nyújtókat. 

Völgyi L . 
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Köszönik a szervezők 

A szüreti mulatságon régi fényében ragyogott az alkalomra ismét összeállt 
Fény együttes Fotó: Völgyi L . 

A Kemenesal já i Műveló'dési 
Központ köszönetet mond a „Ság
hegyi Szüreti Napok 2001" ren
dezvénysorozat megvalósí tásá
ban nyújtott segítségért az Ádám 
Jenó ' Zeneiskola és Művészet i 
Alapiskola fúvószenekarának és 
néptánc tagozatának, a Berzsenyi 
L é n á r d A l t a l ános Műveló'dési 
Központ tanulóinak, Celldömölk 
Város Rendőrkapitányságának, a 
Gáyer Gyula Ál t a l ános Iskola 
Tücsök bábcsoportjának és diák
jainak, Danka Imrének, a Fekete 
István Vadásztársaságnak, a Ke

menesaljái Művelődési Központ 
mazsorettcsoportjának, a Keme
nesalja N é p t á n c c s o p o r t n a k , a 
Kemenesalja R á d i ó s Klubnak, 
a Lakbér Áruháznak, László T i 
borvállalkozónak, a Marcalmenti 
Vadásztársaságnak, Molnár Sán
dor vállalkozónak, a Nimród Va
dásztársaságnak, a Polgárőrség 
helyi csoportjának, a Soltis Lajos 
Színház tagjainak, Szálai István 
vállalkozónak, a Tourinform Cell
dömölk Irodának, Varga László 
Csaba vállalkozónak, Vörös Im
rének. 

Bobai hírcsokor 

mAR? 

^llíriHílFpíKipí ^z'nte n'netet'en* d e
 ' 8 a z ! mÁR könnye-

raLMa d é n e g y i g a ? i F a b i á b a ü ] h e t ! Élvene a ve

zetés örömét az elegáns, biztonságos, ésszerűen felsze

relt Fabiában, amely Európa legmodernebb autógyárának 

büszkesége. Kedvező, új hitellehetőségekkel! További 

részletekkel várjuk márkakereskedésünkben! 

„A kis autók 
királya" 
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mAR 2 132 000 Ft-tól 
Leíer & Co. 9500 Celldömölk, Nemesdömölkí u. 15. 

Tel.: (95) 525-525 

A bobai önkormányzat pályá
zatok útján igyekszik anyagi for
rásai t k iegészí teni . Ily m ó d o n 
próbá lnak támogatás t szerezni 
például az óvodai játszótér mo
dernizálására, rendezvények tá
mogatására, a szennyvízelvezetés 
eló'terveire és a testvértelepülési 
kapcsolatok kiépítésére. 

o o o 
A faluban november 10-én fog

ják köszönteni a település idős 
embereit, ahol többek közt mű
soros összeállítással várják őket. 

o o o 
A környezetvédelem é rdeké

ben az újra feldolgozható hulla-

Tanácskoztak 
Testületi ülést tartottak októ

ber 24-én Celldömölk képviselői. 
A napirendi pontok között a fo
lyó ügyeken kívül tárgyalták a vá
ros egészségügyi alap- és szakel
látásának helyzetét, és meghall
gatták a Kemenesaljái Egyesített 
Kórház beszámolóját. A tanács
kozásról következő lapszámunk
ban közlünk részleteket. 

dékok közül az iskolások közre
működésével rendszeresen ösz-
szegyűjtik a papírhul ladékot . A 
gyűjtés ideje: p é n t e k e n k é n t 15 
óra . 

o o o 
Őszköszöntő címmel október 

23-án dalostalálkozót rendezett 
a Bobai Daloskör a község mű
velődési házában. A találkozón 
Balatonederics, Kemenesmagasi, 
Ostffyasszonyfa, Egyházashetye 
dalosai léptek fel a vendéglátók 
mellett. 

(Összeállításunk a Boba Köz
ség Önkormányzata által kiadott 
Új Hírhozó alapján készült.) 

Felhívás 
Tájékoztat juk a lakosságot, 

hogy október 25-én a Kemenes
aljái Művelődési Központ előt
ti téren koszorúpiac lesz. No
vember l-jén, csütör tökön k i 
zárólag koszorúpiacot tartunk, 
heti kirakodóvásár nem lesz. 

Celldömölki 
Polgármesteri Hivatal 

Kitalálni sem 
lehet jobbat! 

Renault Randevú - 2001. októ
ber 15-31. Azok közül, akik a 
Renault Randevú ideje atalt rendelik 

meg új Rcnaull-jukat, a Renault min

dennap kisorsol egy szerencsést, aki 

a vételárból 1 millió Ft kedvez
ményt* kapi Emellett valamennyi 
modcllünkhöz extra csomagokat, 

és kedvezményes Finanszírozási 

konstrukciót is kínálunk! Vár

juk márkakereskedésünkben! 

www.renault.hu 

*A rfezlctrkrót. ketjük erdcklOdjön mitka-
kcrrekedf^iinkbeti! 

Molnár & Molnár Kft. 
9500 Celldömölk, Tó u. 2. Tel/fax: 95/422-302 

9600 Sárvár, Hunyadi u. 13. • TelVfax: 95/326-302, Tel.: 30/9979-170 (7-22 óráig) 

http://www.renault.hu
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SPORT - ESEMÉNYEK - EREDMÉNYEK 
Két mérkőzés, két győzelem a kézilabdátoknál 

A CVSE-Celli Festek NB Il-es kézilabdacsapata! közül a hölgyek 
Székesfehérváron Polgárdi ellen léptek pályára, míg a férfiak a pálya
választói jog felcserélése miatt hazai pályán játszottak Kisbér ellen. 
Mindkét csapat remek játékkal gyűjtötte be a két-két bajnoki pontot. 

CVSE-Celli Festék-Kisbér K C 
24:16 (13:7). Celldömölk, városi 
sportcsarnok, 100 nézó', NB I I -
es férfi bajnoki mérkőzés. Vezet
te: Hargitai, Margó. 

CVSE-Ce l l i Festék: D é n e s -
Kormos, Pozsonyi (2), Ludvig, 
Csitkovics (8), Bakonyi (7), Sali 
(2). Csere: Kozma (kapus), Lend-
vai (5), Nagy, Tó th , Jankovics. 
Edző: Mátés István. 

Jók: D é n e s , Bakonyi, Nagy, 
Lendvai, Csitkovics. 

A mérkőzés elején mindkét csa
pat szórta a gólokat. 7:5-ös hazai 
vezetésnél időt kértek a vendé
gek, de ez a celliek játékán lendí
tett. Feljavult a védekezésük, és 
Dénes kapus bravúrjainak is kö
szönhetően a félidő végére már 
6 gólos előnyre tettek szert a ven
déglátók. A második félidőben 

Labdarúgás 
Megyei I . osztály 

Rábatót fa lu-Jánosháza 2:2 
(2:2). Értékes döntetlen a lista
vezető ot thonában. - Ifi: 1:1. 

Megyei I I . osztály 
Hegyfalu-Kemenesal ja 1:2 

(0:0), Ö l b ő - K e n y e r i 0:0, Ke-
menesmagasi-Sitke 0:1, J á k f a -
Ostffyasszonyfa 2:0 (0:0), Sze-
leste-Pósfa-Mersevál 4:1 (2:1), 
B ő - S z e r g é n y 5:0 (0:0), Nagy-
simonyi-Ikervár 1:6 (0:1). 

Körzeti bajnokság 
Hegyhát-Alsóság 1:1 (1:0). A 

lelkesebben játszó alsósági csapat 
megérdemel ten hozta el az egy 
pontot az enervál tan játszó só-
tonyi csapattól. Góllövök: Iszák, 
i l l . Bogdán. 

Boba -Rábasömjén 1:1 (0:1), 
Nemeskeresztúr-Csénye 1:4 (0:1), 
Hosszúpereszteg-Nemeskocs 3:0 
(1:0). A Káld-Izsákfa mérkőzés 
elmaradt, mert az izsákfai csapat 
nem tudott kiállni. 

Noi labdarúgás 
Megyei bajnokság 

A női labdarúgás Vas megyei 
b a j n o k s á g á n a k 2. f o r d u l ó j á t 
Pecölben rendezték, melyen az 
Alsósági Tigrisek csapata az aláb
bi eredményeket érte el: Ölbő 1:2, 

Mátés István pályára küldte vala
mennyi cse re já tékosá t , köztük 
Nagy Zsoltot, aki hosszú kihagyás 
után játszott újra a csapatban. A 
mérkőzés végére sikerült egy ki 
csit felzárkóznia a Kisbérnek, de 
a magabiztos hazai győzelem egy 
percig sem forgott veszélyben. 

O O 3 
Polgárdi-CVSE-Cell i Festék 

21:22 (10:11). Székesfehérvár, NB 
Il-es női bajnoki mérkőzés. Ve
zette: Darázsi, Szucsánszki. 

CVSE -Cel l i Festék: Pé t i -
Foglszinger, Szomorkovits L. (7), 
Viszló (4), Geiger Cs. (1), Tóth 
M . (6), S a l a m o n n á (4). Csere: 
Boda (kapus), Gönye , Hende. 
Edző: Molnár János. 

Jók: az egész celli csapat. 
A CVSE-Celli Festék nó'i csa

pata Székesfehérváron is meg-

Máriaújfalu 0:0, Rábatótfalu 0:1, 
Pecöl: 3:0, Szergény 4:1. 

A b a j n o k s á g á l l á sa : 1. R á 
batótfalu (27 pont), 2. Máriaúj
falu (17), 3. Ölbő (15), 4. Alsósá
gi Tigrisek (12), 5. Pecöl (11), 6. 
Szergény (3). A következő fordu
lót november 24-én 9 órától ren
dezik a szentgotthárdi sportcsar
nokban. - vl -

o o o 
Ifjúsági eredmények 

Október 6-án Hévízen vendéges
kedett a CVSE két ifjúsági csapata, 
13-án pedig hazai környezetben lép
tek pályára. Az U 19-esek két fon
tos győzelmet szereztek, míg az U 
17-esek mindkétszer vereséget szen
vedtek. 

Október 6. - U19 - Edző: Boz-
nánszky G á b o r - Hévíz-Celldö
mölk 0:3 (0:0). Gólszerzők: Simon 
(2), Németh R. 

C V S E : B a r á t h - V e r r a s z t ó , 
Sali, Búzás , Kecskemé t i - N é 
meth ( C s ó i ) , S z a b ó ( L á z á r ) , 
Lendvai, Mes t e rházy - Simon, 
Németh R. (Csuka). 

U 17 - Edző': Szentgyörgyi Jó
zsef - Hévíz-Celldömölk5:2 (3:2). 
Gólszerzők: Horváth K., Gyürüsi, 

C V S E : H e i n e r - K a r á d i , Pál, 
Zsédenyi - Németh B. (Lutter), 
Szabó G., Boda, Somogyi (Som

őrizte veretlenségét, és továbbra 
is vezeti a tabellát. A Polgárdi el
leni mérkőzés utolsó nyolc per
cében 6:2-es sorozatot produ
káltak a hölgyek, cs a nagyszerű 
k ü z d e n i a k a r á s n a k (sajnos a 
rendkívül következetlen játékve-

l ó i ) - H o r v á t h K. ( M ó d o s ) , 
Gyürüsi (Babits). 

O k t ó b e r 13. - U 19 - E d z ő : 
B o z n á n s z k y G á b o r - C e l l d ö 
mölk-Kaposvár 2:1 (1:0). Gólszer
zők: Németh R., Németh J. 

CVSE: B a r á t h - K a r á d i , Sali, 
Búzás, Kecskeméti - Csói (Né
meth G.), Lendvai, Németh J., 
Németh R., Mesterházy - Simon. 

zetés is nehezítette a csapat já té
kát) köszönhetően ismét győzte
sen hagyták el a pályát. A mérkő
zés végén már felületvédekezést 
játszottak Molnár János já téko
sai, így szinte falt nélkül védekez
tek. V. V. 

U 17 - Edzó': Szentgyörgyi Jó
zsef - Cel ldömölk-Kaposvár 2:4 
(0:1). Gólszerzőit : N é m e t h B., 
Gyürüsi (11-esből). 

CVSE: Szűcs - Németh B., Lá
zár, Somogyi, Zsédenyi - Babits, 
Lutter, Boda (Mészáros) , Csu
k a - G é r c e i (Szabó G.), Gyürüsi 
(Horváth K. ) . 

V. V 

Sportverseny a ringen 
Október 4-én tartották az Aradi Vértanúk Emlékversenyt a Pannó

nia Ringen, ahol húsz iskola több mint kétezer diákja versenyzett. 
A celldömölki és környékbeli iskolák diákjai az alábbi eredményeket 

érték el: Futás, 1-2. osztály fiú: egyéni 2. Horváth Dávid (Gáyer), csapat 
2. Gáyer; lány: egyéni 2. Farkas Alexandra (Gáyer), csapat 1. Gáyer. 
Futás,3-4. osztály fiú: csapat 3. Gáyer; lány: egyéni 2. Kiss Flóra (Gáyer), 
3. Károlyi Mónika (Gáyer), csapat 2. Gáyer. Futás, 5-6. oszt. fiú: csapat 
1. Gáyer; lány: egyéni 2. Skriba Eszter (Eötvös), csapat 3. Gáyer. Futás, 
7-8. oszt. fiú: egyéni 1. Balogh Milán (Boba); lány: egyéni 3. Kovács 
Gyöngyi (Ostffyasszonyfa). Kerékpár, 1-2. oszt. fiú: egyéni 3. Nagy Dá
niel (Eötvös), csapat I . Eötvös. Kerékpár 3-4. oszt. fiú: csapat 3. Eötvös; 
lány: egyéni 2. Mészáros Kinga (Egyházashetye), csapat 3. Egyházashetye. 
Kerékpár 5-6. oszt. fiú: egyéni 1. Zámbó Gábor (Kemenesmihályfa), 2. 
Csajbók Tamás (Ostffyasszonyfa), csapat 1. Kemenesmihályfa , 2. 
Ostffyasszonyfa; lány: egyéni 2. Kovács Ibolya (Kemenesmihályfa), 3. 
Erőss Katalin (Eötvös), csapat 2. Kenyéri, 3. Ostffyasszonyfa. Kerék
pár 7-8. oszt. fiú: egyéni 2. Palánki Péter (Ostffyasszonyfa), csapat 2. 
Kemenesmihályfa; lány: egyéni 1. Kovács Hajnalka (Kemenesmihályfa), 
2. Varga Noémi (Kenyéri), 3. Kovács Barbara (Kenyéri), csapat 1. 
Kenyéri, 2. Kemenesmihályfa, 3. Kenyéri I I . FonyóR. 

Sporthétvége 
Október 27., szombat 
Kézilabda: 
NB I I . férfi: CVSE-Celli Festék-

Tatai Honvéd, sportcsarnok 19.00, 
ifi 17.30. 

Labdarítgás: 
NB I/B: CVSE-Antók FC-Mar¬

cali, 14.30. 

Október 28., vasárnap 
Asztalitenisz: 
NB Í/B: Postás-MATÁV I I . -

CVSE-MÁVÉPCELL, Bp. 11.00. 
NB I I . : Büki TK-CVSE-MÁV-

É P C E L L I I . , Bük 11.00. 

Kézilabda: 
NB I I . női: CVSE-Celli Fes

ték-Vasvár, sportcsarnok 16.00, 
ifi 17.45. 

Labdan'igás: 
Megyei I . osztály: T á p l á n -

Jánosháza, 13.30. 
Megyei I I . osztály: Szergény-

Ikervár, Nagysimonyi-Kenyeri, 
Bő-Ostffyasszonyfa, Jákfa-Ke-
menesalja, Simaság-Mersevát , 
Szeleste-Kemenesmagasi, vala
mennyi 14.00-kor. 

Körze t i ba jnokság : Boba-
Nemeskeresz túr , Nemeskocs-
l/s;tkía. I loss/.úperesztea-Alsó-
ság, valamennyi 14.00-kor. 

Jó szurkolást! 
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A vártnál simább győzelem született Bükön 

Büki IK-Bükfürdó-HungueNt Hotels-CVSE-Antók FC 0-2 (0-2) 
Bük, 1200 néző. Vezette: Szabó 

Zsolt (Hadnagy L. , Szálai Z.) 
Bük: Varga - Gombos, Ja-

godics, Seper, Lengyel - Lukács, 
T ó t h , Zsebe, Somogyi - M i -
halecz, Dani. Vezetőedző: Mihalecz 
István. 

Antók F C : Szép - H o r v á t h , 
Puglits, Szölló'si - Somorjai -
Máriusz, Cseke, Sipos, Hegyi -
Gajda, Germán. Vezetőedző: Pin
tér Atti la. 

Jók: Lukács, Tóth, Zsebe, Dani, 
i l l . Szép, Puglits (a mezőny leg
jobbja), Sipos, Somorjai, Cseke, 
Hegyi, Gajda, Germán. 

Csere: Seper helyett Pusztai, 
Somogyi helyett Körösi a szünet
ben, Lukács helyett Tebeli a 71., 
i l l . Germán helyett Tóbiás a 60., 
Máriusz helyett Fodor a 76. perc
ben. 

Sárga lap: Körösi (rácsúszott 
Máriusz lábára) az 59., Gombos 
(akasztotta Gajdát) a 84., i l l . Hor
váth (Tó th akasz tásáér t ) a 11. 
percben. 

Kiállítás: Körös i (rácsúszott 
Sipos lábára) második sárga lap
pal a 67. percben. 

Szögletarány: 4:5 (0:1) 
A mérkőzés emlékezetes percei: 
2. perc: Az első szép támadást 

vezette a vendégcsapat Varga ka
pujára. Cseke a felfutó Somorjait 
indította középen, aki Germánt 
hozta gólhelyzetbe. A csatár k i 

várt és visszafelé játszott , majd 
Gajda 16-osról megló'tt labdája 
v é d h e t e t l e n ü l vágódo t t a büki 
kapu bal sarkába. (0-1) 

30. perc: Gajda saját térfelének 
k ö z e p é r ő l a jobb oldalon So
morjait akarta já tékba hozni egy 
eló're emelt labdával. Már veszni 
l á t szo t t minden, de Somorjai 
nem adta fel, és a 16-os vonalával 
közel egy magasságban letámad
ta az előnyösebb helyzetben lévő 
Sepert, aki zavarában az oldalvo
nalra tö r ténő mentés helyett kö
zépre rúgta be a labdát, Germán 
csapott le az ajándék átadásra, és 
kissé a balösszekötő helyére sod
ródva a kaputól 10 mé te r r e lö
vésre szánta el magát . A lövést 
követően a labda a kifutó Varga 
kapust is ér intve a bal sarokba 
vágódott. (0-2) 

42. perc: A félpálya középkö
rében Jagodics hátulról ráugor
va G e r m á n r a a földre te r í te t te 
a csatárt. Szabó já tékvezető nem 
sípolt, a labdával Cseke akart i n 
d u l n i , de a f ö l d ö n G e r m á n t 
maga alá t e m e t ő Jagodics lábá
nál fogva Csekét is l e rán to t t a . 
A bíró szabadrúgást ítélt, de a 
s á r g a lapot nem mutat ta fe l , 
pedig Jagodics mindkét szabály
ta lansága miatt m e g é r d e m e l t e 
volna. 

63. perc: Bal oldalt Körösi ve
zethette fel a labdát , majd hu

szonnyolc méterről erőteljes lö
vést küldött a bal sarokra, melyet 
a jó formában védő Szép remek 
érzékkel a mezőnybe ütött. 

69. perc: A félpálya közepéről 
Cseke mesteri labdával ta lá l ta 
meg Máriuszt a 16-oson belül. A 
középpályás mellel maga elé tet
te a labdát, senkitől sem zavarva 
rávitte Varga kapusra, és három 
méterről belelőtte a labdát, amely 
visszapattanva Tóbiás elé került, 
de a Germán helyett beállt csere
játékos is a kapusba lőtte azt. 

Kívülről nézve: A tartalékosán 
pályára l épő celldömölki csapat 
a lehe tő leggyorsabban, már az 
első támadásából megszerezte a 
vezetést. A gól láthatóan megren
dí te t te a hazaiakat, akik h iába 
kerültek a mezőnyben többször a 
labda közelébe, veszélyt nem je
lentettek a celli kapura. A véde
lem állta a hazai rohamokat, és 
kontrából igyekeztek támadáso
kat vezetni. A kapkodó hazai vé
delmet néhányszor sikerrel ját
szották át Csekéék, de a végső 
pillanatokban nem sikerültek a 
passzok. Fél óra elteltével Seper 
óriási hibáját Ge rmán e redmé
nyesen használta ki , s ettől kezd
ve magabiztosan játszott a celli 
csapat, amely fölöslegesen nem 
kockáztatott. 

A második játékrészben a ha
zai c se réknek k ö s z ö n h e t ő e n a 

Marcali ellen szombaton az első hely a tét 
Hetek óta az egyik derbit köve

t i a másik. Az Antók FC pedig a 
várakozásnak megfelelő eredmé
nyeket p r o d u k á l v a gyűj töge t i 
pontjait, és igyekszik lerázni ma
gáról ellenfeleit: a Lombardtól , a 
Pécstől és a Siófoktól sikeresen 
eltávolodott. Már csak a két so
mogyi csapat van a sarkában, a 
Rákóczit legyőzte, Marcali ellen 
pedig szombaton kell bizonyíta
ni. A bajnokság idei hajrájában 
minden eldőlhet. Az Antók FC 

fogadja Marcali, Nagykanizsa és 
Pápa csapatát. Idegenben az el
lenfelek: Siófok, Pécs és Százha
lombatta. Kaposvár a Bük, Sió
fok és Pécs csapatát fogadja, míg 
Marcaliba, Nagykanizsára és Pá
pára utazik. Marcali csapata Cell-
be, Bükre, Hévízre és Nagykani
zsára utazik, míg fogadja a Ka
posvá r t és S iófokot . Izgalmas 
mérkőzések vannak még hátra a 
ba jnokságban a he lyezésekér t . 
Ahhoz, hogy meg tudja tartani 

vezető helyét a celli együttes, a 
szombati Marcali elleni rangadón 
csak a győzelem az elfogadható 
e redmény. Természetesen nem 
lehetetlen legyőzni a bajnokság 
egyik meglepetéscsapatát a má
siknak, de ehhez megint csak 
szükség lesz minden játékos el
szánt akaratára, higgadt és meg
fontolt já tékára, a helyzetek k i 
használására. Bízunk abban, hogy 
Pintér Attilának sikerül nyerő tak
tikát kidolgozni. - tim -

bükiek tíz percen keresztül a ka
puhoz szegezték a vendégeket , 
azonban néhány meleg perc el
teltével kiegyenlító'dött a já ték. 
Körösi nyolcperces ámokfutása 
után a kiállítás sorsára jutott , s 
ettől kezdve már csak az An tók 
FC volt a pályán. Az egyre job
ban f á r a d ó Mihalecz l egény
ség az utolsó negyedórára teljes 
egészében feladta a kilátástalan 
harcot. A vendégeket csak a sok 
elügyetlenkedett helyzet mentet
te meg a nagyobb gólarányú ve
reségtől . Összességében a celli 
együt tes m e g é r d e m e l t e n hozta 
el a Bük o t t h o n á b ó l a h á r o m 
pontot, amelyet a celli szurko
lók m e g l e p e t é s é r e a v á r t n á l 
könnyebben gyűjtött be P in té r 
At t i l a csapata. 

Bíráskodás: Az első félidőben 
több téves ítéletével sújtotta a celli 
csapatot a j á t é k v e z e t ő . Szabó 
Zsolt a második félidőben felad
ta az egyenlőtlen harcot, s ekkor 
már jelvényéhez méltóan bírás
kodott. 

A forduló további eredményei: 
Siófok-Dorog 1-0, Nagykanizsa-
Százhalombat ta 0-2, Pécs -Pápa 
2-0, Kaposvár-Hévíz 4-2, Marca
li-Lombard 1-0. 

Az NB I/B. 
Nyugati csoport állása 

Í.Celldömölk 13 10 1 2 29-13 31 
2. Marcali 13 8 4 1 35-14 28 
3. Lombard 13 7 3 3 24-9 24 
4. Kaposvár 12 8 - 4 27-16 24 
5. Siófok 13 7 1 5 21-13 22 
6. Pécs 13 6 3 4 16-15 21 
7. Hévíz 13 5 4 4 27-25 19 
8. Bük 13 5 2 6 11-23 17 
9. Százh. 13 4 2 7 17-22 14 

10. Pápa 12 3 4 5 18-21 13 
11. Nagyk. 13 1 2 10 11-32 5 
12. Dorog 13 - - 13 6-39 0 

A következő"forduló mérkőzései: 
október 27. Celldömölk-Marcali , 
Dorog-Nagykanizsa, Százhalom
bat ta -Pécs , Kaposvár-Bük; októ
ber 28. Lombard-Siófok, P á p a -
Hévíz. 

- tim -
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